
 

 

Notulen 
Stakeholdersbijeenkomst Harddraverspark 
 
Datum:  18 november 2024 
Tijd:  16.00 - 17.00 uur 
Locatie:  De Raadszaal, Dokkum  
Genodigden: Betrokken stakeholders 
 
 
1. Opening en welkom door wethouder Hanneke Jouta 

Wethouder Jouta opent de vergadering. Inmiddels zijn er in het college van burgemeester en 

wethouders twee nieuwe wethouders geïnstalleerd. Wethouder Jouta houdt het Harddraverspark in 

haar portefeuille.  

 

2. Verslag van de bijeenkomst van 16 september 2024  

• Er zijn geen opmerkingen op het verslag van de bijeenkomst van 16 september 2024, hiermee is 

het verslag vastgesteld. Het vastgestelde verslag wordt op de website geplaatst en ter informatie 

gedeeld met de raad.  

• Tijdens de bijeenkomst in september is aangegeven dat er toe wordt gewerkt naar de 

behandeling van het Voorlopig Ontwerp in It Petear op 28 november en It Beslút van 4 december. 

In verband met de zorgvuldigheid van het proces is dit verschoven naar januari 2025. De 

gemeente wil namelijk de input uit de sessie met de basisgebruikers (8 oktober) en de 

inloopbijeenkomst (23 oktober) graag nog meenemen in het ontwerp.  

 
3. Vaststelling agenda  

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.  

 
4. Stand van Zaken Harddraverspark  

- Terugblik Presentatie aan basisgebruikers en inloopbijeenkomst  

• Op 8 oktober heeft er een positieve bijeenkomst met de basisgebruikers plaatsgevonden. De 

basisgebruikers staan volledig achter het gepresenteerde voorlopig ontwerp. 

• Op 23 oktober heeft de inloopbijeenkomst plaatsgevonden. De ontvangen input is in een 

verslag verwerkt.  

• Er is een filmpje opgesteld, waarin het ontwerp wordt toegelicht. Het filmpje is aan het eind 

van de bijeenkomst nog een keer afgespeeld.  

• Het filmpje is terug te kijken via de volgende link:  

https://youtu.be/XwWA9wZXoUs?si=4U49WY0ZEuZ7YYtR 

- Beantwoording ideeën op de Stem van Noardeast-Fryslân 

• Op de website van de Stem van zijn alle ideeën van een reactie voorzien.  

• Tijdens de inloopbijeenkomst kon men ook een terugkoppeling ontvangen over ‘De stem 

van’. Er wordt gekeken of de disc-golf een plekje kan krijgen in het park. 

- Presentatie Historische Vereniging  

De Historische Vereniging heeft op 13 november een presentatie gehouden over de historie van 

het Harddraverspark. Deze avond werd door maar liefst 150 personen bezocht.  

- De (civieltechnische) doorrekening vindt plaats, het uitwerken van de profielen en het 

materialiseren 

• Op dit moment wordt er gewerkt aan de civieltechnische doorrekening. Als dit gereed is, is 

het Voorlopig Ontwerp (VO) afgerond.  

https://youtu.be/XwWA9wZXoUs?si=4U49WY0ZEuZ7YYtR


 

 

• Er wordt gevraagd of de parkeergarage ook in de doorrekening wordt meegenomen. Dit is 

niet het geval. Voor het parkeren zijn er vijf scenario’s, die op dit moment worden uitgewerkt 

en financieel worden doorgerekend, waaronder een out of the box scenario onder de 

Hardridersgracht. De parkeergarage doorloopt een eigen traject. De gemeente hoopt in 

februari duidelijkheid te hebben over de locatie en de hoogte (verdiept, half verdiept etc.) van 

de parkeergarage, zodat de parkeergarage wel mee kan in de ruimtelijke procedure van het 

Harddraverspark. In februari is ook bekend wat voor maatschappelijke impact de aanpassing 

van de parkeergarage heeft. 

• Er wordt op dit moment gewerkt aan het stikstof- en het ecologisch onderzoek. Het 

archeologische vervolgonderzoek is in uitvoering, op 19 november start het veldwerk van 

deze onderzoeken. Naar verwachting wordt het archeologisch- en het stikstof onderzoek dit 

jaar nog afgerond. Het ecologisch onderzoek loopt ook in 2025 nog door. Het kan zijn dat er 

in de onderzoeken bepaalde vondsten worden gedaan, waarmee in de uitvoering rekening 

moet worden gehouden.  

- Presentatie van het Voorlopig Ontwerp op 8 januari in de Raad It Petear, en op 16 januari 

behandeling in It Debat 

• Het Voorlopig Ontwerp zal op 8 januari tijdens It Petear aan de raad gepresenteerd worden. 

Op 16 januari zal er door de raadsleden gedebatteerd worden over het Voorlopig Ontwerp. 

Hiervoor worden er stellingen/vragen aangeleverd, waarover de raad kan debatteren.  

- Accommodatie VV Dokkum  

• De ijzeren constructie van VV Dokkum staat. De muren van de toiletten worden gebouwd. Er 

wordt geprobeerd om het gebouw zo snel mogelijk wind- en waterdicht te krijgen.  

• Er wordt gevraagd of het clubhuis alleen bestemd is voor VV Dokkum. Dit is niet het geval. 

Het is de bedoeling dat het clubhuis multifunctioneel gebruikt wordt. De BSO en It Fûgellân 

zullen waarschijnlijk ook gebruikmaken van het nieuwe clubhuis.  

- Reacties op het Voorlopig Ontwerp  

• Er wordt aangegeven dat de bezoekers voor het recreatiegedeelte wel met de auto door het 

park moeten rijden. De gemeente bevestigt dit, en geeft aan dat de weg om de voetbalvelden 

en het multifunctionele veld heen gepositioneerd is, zodat de jonge gebruikers van het park 

zo weinig mogelijk auto’s moeten passeren. De linker ingang, welke nu de toegang naar het 

park is, wordt verlegd naar de rechterkant. De linker ingang wordt in de toekomst enkel 

gebruikt voor de bevoorrading van de voorzieningen in het park, zoals De IJsherberg.  

• Er wordt aangegeven dat het ook een optie zou kunnen zijn om eerst de hoofdstructuur van 

het park aan te leggen, en daarna de spel en speelvoorzieningen te plaatsen. Op deze 

manier heb je een beter beeld van de beschikbare ruimte. De gemeente geeft aan dat er 3D 

impressies van het park worden gemaakt, zodat je het park en de inpassing van de 

voorzieningen beter kunt beleven. Hiermee krijg je ook meer gevoel bij de daadwerkelijke 

uitvoering en de ruimte van het park. 

• Enkele stakeholders hadden geruchten gehoord over het plaatsen van een tunnel, linksboven 

in het park. De gemeente geeft aan dat dit gerucht niet klopt.  

• Er wordt aangegeven dat het park voor een groot deel bestaat uit sport(voorzieningen), 

hiermee wordt het park minder een stadspark. De gemeenteraad heeft in 2023 het 

ontwikkelkader vastgesteld, waarin ook de sportvoorzieningen zijn vastgesteld. Dit is dus al 

een gepasseerd station. De veelzijdigheid van het park, kan ook de charme van het park 

worden. 

• Er wordt een vraag gesteld over de bevaarbaarheid van het water bij de lodges. De lodges 

zijn vanaf de linkerkant (westkant) toegankelijk voor bootjes. Aan de rechterkant wordt een 

duiker geplaatst, hier kunnen geen bootjes doorheen, maar het water stroomt hier wel door. 



 

 

• Het is nog een optie om zonnepanelen te plaatsen op het dak van de parkeergarage. Ook 

zijn er voor de energieopwekking nog andere mogelijkheden, zoals het plaatsen van 

zonnepanelen op de lodges. De energieopwekking is geen onderdeel van de begroting. VV 

Dokkum geeft aan dat er geprobeerd wordt om de bestaande tribune gasloos te maken. Een 

deel van de gebouwen zijn niet in eigendom van de gemeente, met de eigenaren wordt er 

gesproken over de energieopwekking.  

• De stakeholders hoorden ook de zorgen over de bestaande bomen. De bomen bij het 

Schapedijkje zijn bijna allemaal ziek. Er wordt nagedacht over hoe, er met respect voor de 

historie en met oog voor de veiligheid, de vervanging van de zieke bomen uitgewerkt kan 

worden. De scenario’s voor het vervangen van de zieke bomen, worden aan het college 

voorgelegd. Dit vraagt ook zorgvuldige communicatie. De bomen bij de Hardridersgracht zijn 

niet ziek. 

5. Vervolgproces 
- Ruimtelijke procedure start voorjaar 2025  

De ruimtelijke procedure wordt in het voorjaar van 2025 opgestart. Hier zitten ook formele 
inspraakmomenten aan gekoppeld. Het voorontwerp wordt ter inzage gelegd voor 
inspraakreacties. Daarna volgt het juridische traject waar men ook nog inspraak kan hebben via 
het indienen van een zienswijze op het ontwerp. 

- Gunning nieuwe recreatieondernemer zomer 2025  
- Vanaf zomer 2025 Detaillering VO naar DO (Verder concretisering ideeën samen met indieners 

en betrokkenen)  
In dit stadium wordt er preciezer gekeken naar het ontwerp. Zaken die hierin aan bod komen zijn 
onder andere de materialisering en de inrichting van de speelplaatsen. Ook worden in deze fase 
de ideeën samen met de indieners en betrokkenen verder geconcretiseerd. 

- Vaststelling DO in de raad voorjaar 2026 
 

6. Vragen van deelnemers  
De stakeholders zouden het fijn vinden als de volgende bijeenkomst een week opschuift, zodat 
de uitkomsten van It Debat in de volgende stakeholderbijeenkomst meegenomen kan worden. De 
gemeente kijkt of dit mogelijk is.  

 
7. Volgende Stakeholdersbijeenkomst  

De volgende bijeenkomst staat vooralsnog gepland op 13 januari 2025 van 16.00 – 17.00 uur 
 
Naschrift: De volgende bijeenkomst is op verzoek verschoven naar maandag 27 januari 
van 16.00 – 17.00 uur.  
 

 
Sluiting - Na afloop een drankje en mogelijkheid om na te praten - 


